
CONSELL D'ESTUDIS D'ENGINYERIA ELECTRÒNICA DE TELEC OMUNICACIÓ 
 
 
Número.  G12 
Dia.         08-04-2015 
Hora.       14:30 
Lloc.         Sala de juntes de la Facultat de Física 
 
 
Assistents 
 

Sra. Idoia Badiola Aguirregomezcorta 
Sr. Ismael Benito Altamirano 
Dr. José Bosch Estrada 
Sr. Marc Espí Cazurra 
Dra. Montserrat García del Muro Solans 
Sr. Isaac Godoy Marrero 
Dr. Jaime López Sánchez 
Sr. Sergi Palacios Ódena 
Sra. Isabel Pantoja Ludeña 
Dr. Óscar Ruiz Sánchez 
Sr. Arnau Salas Barenys 
Sr. Joaquín Torguet Alcolea 
 

 
Excusen la seva absència: 
 

Sr. Carles Borràs Sales 
Sra. Laura Guerra Tolosa 
Dr. Agustín Gutiérrez Gálvez 
Dr. José M. López Villegas 
Dr. Santiago Marco Colás 
Sra. Núria Massons i Solano 
Dr. Blai Sanahuja Parera 
Sr. Israel Sánchez de León Menéndez 
Dr. Santiago Sempere Compte 
Dr. Manuel Varela Fernández 
 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l'acta anterior 
  

S'aprova. 
  
2. Canvi de semestre de l'assignatura optativa "Sistemes de Suport per a les TIC" 
 

El professor de les assignatures "Dispositius optoelectrònics" i "Sistemes de suport per a les 
TIC", Dr. Mauricio Moreno, ha demanat canviar el semestre de docència de la segona 
assignatura per passar-la a tardor. Ell creu que és millor que no coincideixin en el temps.  
 
S'aprova. 

  
 
3. Canvi de data dels exàmens previstos per l'1 de juny de 2015 



 
L'ajuntament de Barcelona va canviar inesperadament la data de la festa corresponent a la 
segona Pasqua del 25 de maig a l'1 de juny. Aquesta data coincideix amb el primer dia 
d'exàmens previst pel semestre de primavera. El Cap d’estudis proposa canviar els exàmens 
previstos pel dilluns 1 de juny (CCE i EPC) al dia laborable immediatament anterior, divendres 
29 de maig.  

 
S'aprova. 

 
 
4. Altres informacions: 
 

- Dades estadístiques: 
 
Es presenten les dades d'abandonaments per cohort i les taxes d'èxit per assignatura i 
semestre. 

  
- Processos de preinscripció i matrícula: 

 
Enguany el procés de preinscripció i, especialment, el de matrícula han estat marcats per 
moltes irregularitats. Molts alumnes (14) no han matriculat les assignatures que havien 
preinscrit. S'han analitzat tots els casos i s'ha determinat la culpabilitat o no dels infractors. 
Com que aquest comportament perjudica la normal programació de les assignatures, 
aquesta vegada s'ha decidit no matricular aquests alumnes fins els dies 7 i 8 d'abril. 
D'aquesta manera han estat tot aquest temps sense accés al Campus Virtual. L'any vinent 
es tornarà a prendre aquesta mesura i les conseqüències poden arribar a la pèrdua de la 
reserva de grup de pràctiques. 

  
- Normativa de permanència: 

 
Aquestes irregularitats venen sumades a les que cada semestre hem de resoldre pel 
desconeixement que tenen els alumnes de la normativa de permanència. Quines idees es 
proposen per tal que els alumnes coneguin bé aquesta normativa que tant els afecta? 

   
- Futura unió d'enginyeries UB: 

 
La Generalitat ha concedit un ajut econòmic per tal que procedim a l'estudi de com unir el 
primer curs de les Enginyeries Electrònica de Telecomunicació, de Materials i Química. 
Segons l’anàlisi del Cap d’estudis d’EET, els continguts comuns són suficients per que 
aquesta unió no sigui complicada. S'hauran de reordenar els continguts de les assignatures 
de Matemàtica i afegir Química.  Però cada Enginyeria conservarà una assignatura "pròpia" 
en cada semestre del primer curs.  
Els problemes més greus sorgiran a l'hora de la gestió: accés dels alumnes des de 
selectivitat, setmana "d'exàmens" a mig semestre, etc. El Cap d’estudis es compromet a 
anar informant el Consell d’estudis dels progressos. 

  
- Laboratori de Projectes (N11L): 

 
El responsable d'aquest laboratori passa a ser el Dr. Antoni Pardo. Des de fa mesos s'ha 
detectat un alt nivell d'utilització d'aquest laboratori que demana una reestructuració de 
l'espai i l'aplicació d'una normativa d'ús. 

   
Els alumnes que formen part de l’associació “Fisitrònica” van demanar fer una activitat que 
necessita material específic del que no es disposa. En principi amb el nou responsable això 
s’hauria de solucionar. 



 
S’ha de modificar el sistema d’accés. 
 
Es decideix fer una reunió de coordinació una mica més endavant amb el nou responsable 
i els alumnes que ho desitgin. 

 
- Convenis de pràctiques en empresa: 

 
De forma unilateral el cap d’Estudis ha decidit no donar el vist-i-plau a cap conveni de 
pràctiques en empresa remunerat que no arribi als 8€/h. És el mateix que la UPC obliga a 
pagar les empreses per tenir els seus alumnes en pràctiques. Els membres del Consell 
donen suport a la decisió. 

  
- Observatori de l'estudiant 
 

Aquest curs no s’ha trobat cap estudiant del Consell d'estudis que pogués formar part de 
l'Observatori de l'estudiant. 

   
- Escola d'Enginyeries: 
 

Des dels ensenyaments d'Enginyeria de la UB i des d'alguns Departaments molt implicats 
en aquests ensenyaments es va demanar una reunió amb el VR Gaspar Rosselló per tal 
d'exposar-li una sèrie d'idees que ajudessin al millor funcionament d'aquests Graus. Una de 
les idees era la constitució d'una Escola d'Enginyeries, però no es va veure factible la seva 
creació en aquests moments. No es descarta però en un futur. El que si es va aconseguir 
del VR és el seu compromís de facilitar les tasques de divulgació de les Enginyeries UB. 

 
 
5. Precs i preguntes 
 

Estudiants:  
 

Informen que hi ha hagut molts problemes amb l’assignatura de Disseny is Síntesi de 
Sistemes Digitals aquest semestre. Las pràctiques no computen a la nota, només són aptes o 
no aptes, i si una és no apta l’assignatura queda suspesa. Això s’afegeix al fet que troben que 
aquesta assignatura està massa lluny de les altres assignatures on es fa Verilog. Aquest 
darrer punt ja ha estat considerat pel Cap d’estudis i intentarà solucionar-lo en una futura 
reordenació de les assignatures. 
 
 

Sense més temes a tractar es dóna per finalitzada la sessió a les 16:00. 
 


